
Besluitenlijst Commissie Ruimte Eemnes
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Tijd 20:00 - 23:00
Locatie BEL-kantoor
Voorzitter P. Seldenrijk
Griffier A.H. de Graaf-Gerrits
Aanwezig    M. Havinga-de Jong (CDA), R. van Schaik (CDA), E. Schade (VVD), M. van 

     der Linge-Eggenkamp (VVD), S. Wiering (D66), H. Roest (PvdA), M. van 
    den Brink (PvdA), D.Hagen (DB), B.O.Pouw (DB)

  Wethouders Reijn, Lankreijer, Burgemeester Van Benthem

1 Opening
Afwezig: N. Rood (D66, tribune)

2 Vaststellen agenda
Bijpraten Zuidpolder na de sluiting.

3 Inventariseren spreekrecht publiek
Dhr. M. Haringman inzake Handhavingsbeleid.

4 Vaststellen besluitenlijst 2 september 2019
Besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

5 Ingekomen stukken
Geen

6 Handhavingsbeleid 2019-2023
Opiniërende bespreking
Dhr. Haringman spreekt in over dit plan. Als oud handhaver wil hij graag zijn visie 
geven over dit plan. Hij vraagt o.a. aandacht voor de BAG, akkoord provincie en de 
capaciteit binnen de BEL combinatie.
CDA hoe staat het met de gebiedsgerichte aanpak? Sommige zaken worden wel direct 
opgepakt maar andere gebouwen worden gedoogd (bij medeoverheidsgebouwen) Wat 
is de reden hiervan?
VVD actieplan BOA’s is dat in willekeurige volgorde?  Zo ja dan mag woninginbraken 
wel omhoog en overhangend groen naar beneden. Waarschuwingen uitdelen werkt 
ook goed, is dit ook mogelijk? Hoe ver is de BEL combinatie op het gebied van de 
omslag binnen de omgevingswet? Is er wel genoeg capaciteit voor Eemnes om in te 
zetten, kwalitatief gezien. 
PvdA delen de zorg dat de capaciteit een probleem is. Het is mensenwerk en daar mag 
de focus de komende tijd op liggen.
D66 aantal vragen over het actieplan BOA’s; in hoeverre is het meetbaar. Spelen er 
zaken m.b.t. geweld. Hoe vaak krijgt iemand met een gemiddelde prioriteit controle?
DB handhaving is al jaren een crime, begrijpelijk dat het lastig is maar een adequaat 
beleid voorkomt schending eerlijkheidsbeginsel. Tip aan het college om het volgende 
beleidsplan eerst in de commissie te bespreken voordat het college het vaststelt. 
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Gebiedsgerichte aanpak moet pro actief. Hoe staat het met de toezegging dat er op  
hondenpoep gehandhaafd gaat worden. Waarschuwen helpt wel maar dan ook 
frequent doen en niet laten verwateren.
Wethouder Reijn reageert op de vragen. Het is een weerbarstige materie maar het 
college heeft wel voor ogen om het gebiedsgerichte toezicht goed vorm te geven. Men 
loopt tegen een capaciteitsprobleem aan. Men probeert integraal met andere 
handhavingsdiensten te werken. Op meldingen wordt zo adequaat mogelijk 
gereageerd. Zodra er gevaarlijke situaties ontstaan wordt er opgeschaald. Het 
hondenpoepbeleid staat echt hoog op de prioritering.
CDA problemen met capaciteit, waar ligt de focus. Wat hen betreft kan er in de 
begroting straks wel extra budget vrijgemaakt worden voor extra capaciteit.
VVD prioritering is dat willekeurig?
DB meer budget kan men onderstrepen (niet uit paardenroutes) 
CDA wat zou het effect zijn van extra budget? We hebben ook extra budget voor de 
JOPS vrijgemaakt. 
DB voorkomen is beter dan achteraf controleren, kost veel meer.
Wethouder Reijn extra budget kan, maar structureel of incidenteel is wel belangrijk 
puntje. 
Dhr. B. te Velde (ambt. Ondersteuning) reageert op de vragen. Hij legt uit waar op gelet 
wordt bij bekwaamheid. Hij geeft aan hoe men te werk gaat. Impact versus pakkans. 
Hij geeft ook het verschil aan tussen een melding en een verzoek om handhaving.

7 Programmabegroting 2020-2023 Eemnes
Programma 4 Mobiliteit
Programma 5 Groene Leefomgeving
Programma 7 Ruimtelijke ordening en wonen
Programma 4:
DB men wist het onderdeel wegonderhoud, is de toegezegde weginspectie al 
uitgevoerd en komt er een plan van aanpak voor de fietspaden?
Is het bedrag voor wegonderhoud voldoende? Beter tijdig bepaalde wegen aan te 
pakken.
Pvda speerpunten en ontwikkeling geeft wat spanning, mobiliteit valt op. Sommige 
gebieden vallen naar achter in prioritering snelfietsroute, brug over de vaart. Kunnen 
deze onderzoeken wel opgepakt worden volgend jaar. 
D66 leesbaarheid stuk is sterk verbeterd.
VVD Herinrichtingsplan Laarderweg West, de auto te gast. Wat hen betreft alle 
verkeersdeelnemers. Bij het onderwerp Braadkamp worden daar de bewoners in 
meegenomen die al eerder tijd hebben gestoken in de herontwikkeling. Doortrekken 
Zuidersingel heel goed plan maar voor wie, wat wordt onderzocht.
Gladheidsbestrijding is altijd goed geregeld, met uitbesteding moet kwaliteit voorop 
blijven staan.
CDA verbeteren fietsroutes denk ook aan de naschoolse opvang als partner. Op welke 
termijn kunnen we het onderzoek tegemoet zien over de aansluiting te Veenweg zuid 
op Eikenlaan. 
Wethouder Reijn geeft aan dat het onderzoek naar de aansluiting op de Eikenlaan 
breed wordt uitgezet. Voor de Braadkamp ligt ook al een heleboel, bedoeling is om dit 
ook in combinatie met Jeu de Boulebaan aan te pakken zonder dat dit ten koste gaat 
van andere projecten.
Wethouder gaat het na of weginspectie al is uitgevoerd alsmede de fietspaden 
(toezegging voor de begrotingsbehandeling) Er is onlangs een onderzoek geweest 
naar veilige looproutes, het onderzoek wordt toegestuurd.
Snelfietsroute is in overleg met de provincie die de helft meebetaald. 
Programma 5 Groene leefomgeving:
DB grondwateronderzoek komt binnenkort beschikbaar, erg benieuwd naar de kosten 
en wordt het aangesloten op het plantsoen.
PvdA ecologische verbindingsroutes tussen weilanden die verpacht worden mag sterk 
verbeterd worden. Het waterschap mag ook wel aangesproken worden i.h.k.v. de 
bestrijding van de eikenprocessierups. Komt amendement ter vervanging van het 
plaatsen van een ooievaarspaal.
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CDA vragen over het budget voor de aanpassing van een speeltuintje in een wijk. Het 
budget blijkt niet toereikend te zijn om het speeltuintje op te knappen. Paardenroutes 
zijn wel erg duur, liever geld anders besteden.
Ook nieuwsgierig naar grondwateronderzoek. Besteding hondenbelasting niet alleen 
voor opruimen maar ook voor het tijdig legen van de vuilnisbakken en bijvullen 
opruimzakjes.
VVD erg benieuwd naar grondwateronderzoek en de te nemen maatregelen. 
Paardenroutes veiliger maken d.m.v. maatregelen, welke maatregelen zijn dat? 
Wethouder Reijn geeft aan dat het onderzoek naar de paardenroutes binnenkort naar 
de raad komt. Als het grondwateronderzoek is afgerond worden de bewoners op de 
hoogte gesteld en welke maatregelen er genomen gaan worden. Hij geeft aan dat de 
gemeente gelijk op trekt met het waterschap.
VVD moeten we de mezenkasten niet nu al ophangen? 
Programma 7 ruimtelijke ordening en wonen:
DB hoe gaan we de woningen duurzaam behouden. Men gaat ervan uit dat de 
beleidsdoelen uit de woonvisie volgend jaar januari gereed zijn.
PvdA tevreden over het programma. 
CDA stedenbouwkundige visie Barbeelstraat is een goede zaak.
VVD tevreden; woningbehoefte onderzoek wordt hopelijk voorafgegaan door de 
bespreking in de commissie vooraf. Is er al meer zicht op de ontwikkelingen bij garage 
Koot en Beuk, Ocrietterrein.
Wethouder Lankreijer geeft aan dat hij hoopt begin volgend jaar met een voorstel te 
komen over woningen op erfpacht. Hij kan verder niet veel zeggen over de particuliere 
initiatieven.

9 Mededelingen college
Geen mededelingen uit het college

10 Rondvraag
Gelegenheid tot het stellen van actuele vragen.
CDA komt er een terugkoppeling van HSS/De Hilt

11 Schorsing om 21.30 uur

8 Bijpraten Zuidpolder (Besloten)

Sluiting 23.00 uur 


